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                                    Verslag WP20-25_13 

   VERGADERING 15 september 2022 
 

Geleding Vast lid AW Plaatsvervangend 1 AW Plaatsvervangend 2 AW

natuur Roland Vanherle l Lambert Schoenmaekers Jan Vandegoor

natuur Jenny Vanherle v

natuur Tony Castermans l Ward Cielen

natuur Daniel Balcer v Zjef Beerten

natuur Lizzy Meijers v Erik Royackers l

natuur René Daerden l Francine Thewissen

natuur Johan Geusens Erna Vandoren

natuur Marleen Vanharen 

jacht Michel Ackermans 

onderwijs Kristof Nijs l

diverse verenigingen Tiffany Toelen Dominic Verjans

diverse verenigingen Katrien Bruggeman v Daniel Thijs

diverse verenigingen Alex Appermont l Jo Deville

diverse verenigingen Ghislain Hubrechts l Eddy Donné

landbouw Sabine Peters Koen Debusschop

watering Vereveld pm Lambert Caubergh

milieu-geinteresseerden Anne Marie De Spriet Robby Moors

milieu-geinteresseerden Koen Meuwissen Ivan Bruninx

milieu-geinteresseerden Luc Crommen l Dirk Coelemont

milieu-geinteresseerden Myriam Meesters l Patrick Deckers

milieu-geinteresseerden Tommy Collas Sylvain Renson Luigi Flamminio

Ambtshalve Filip Konings l

Ambtshalve Joeri Philtjens Aanwezig l

Ambtshalve Karel Noben Verontschuldigd v

Ambtshalve Sabine Hubrechts l

Ambtshalve Maike Meijers v

Ambtshalve Bruno Steegen v

AANWEZIGHEIDSLIJST

 
 
 

Op de agenda staan de volgende punten: 
 

1. Verslag van de vorige bijeenkomst 
2. Energiebesparing - toelichting door Roland Vanherle 
3. Bomentocht - toelichting door René Daerden 
4. Milieuprijs 2022/2023 
5. Dode bomen tpv de Kattenberg/Wilderpark 
6. Mededelingen schepen 
7. Mededelingen milieuambtenaar 
8. Rondvraag 

 

mailto:filip.konings@bilzen.be
mailto:dnl.balcer@gmail.com
http://www.bilzen.be/
mailto:bruggeman@stintelaar.be
mailto:luc.crommen@skynet.be
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Inleiding 
 

De vergadering van de milieuraad (MR) vindt plaats in zaal “de Piering” van de Kimpel en vangt aan 
om 20.00 uur onder het voorzitterschap van Luc Crommen - ondervoorzitter. 
Het verslag van de voorgaande vergadering en de agenda van de huidige vergadering werden op 
voorhand via mail overgemaakt aan de genodigden. 
 
De vergadering start met de introductie van Sabine Hubrechts als nieuwe beleidsmedewerkster die 
zich zal focussen op het klimaatbeleid van de gemeente. 
Sabine Hubrechts is biologe en heeft ervaring vanuit UHasselt met een project rond groendaken en 
groengevels. 
 
1. Vorig verslag van 16/6/2022 
 
Inhoudelijk : Geen opmerkingen. 
 
Het verslag 12 van 16 juni 2022 wordt hiermee goedgekeurd door de aanwezigen. 
 
2. Energiebesparing door minder verlichting (Roland). 

 
Roland stelt het lichtplan voor dat uitgewerkt werd door NP Sparo. Het plan werd gepresenteerd via 
een PPP dat toegevoegd wordt aan het verslag. 
 
Filip merkt op dat wat betreft de LED-verlichting dit geen echte besparing is gezien er slechts een 
beperkt effect merkbaar is bij het dimmen. 
Hij deelt tevens mee dat netwerkbeheerder Fluvius globale voorstellen uitwerkt die uniform zijn voor 
alle gemeenten in de provincie, bv. lichten doven tussen 12h00 en 05h00. 
Bedoeling is dat de gemeentebesturen op korte termijn hierover een beslissing nemen. 
 
De vraag stelt zich of hier een bijkomend advies nodig en nuttig geacht wordt. Het voorstel is om te 
wachten tot de volgende vergadering voor een meer duidelijke stand van zaken. 
 
Aansluitend geeft Filip hierbij ook enkele voorbeelden van mogelijke verlichtingsplannen voor Bilzen. 
 
Tip: interessante website is ‘lichtvisie platte land’ : https://www.wvi.be/nieuws/de-lichtvisie-voor-het-
west-vlaamse-platteland 

 
3. Bomentocht (René) 
 
Het doel is om een 40-tal merkwaardige bomen te verbinden via één of twee fietslussen. 
Momenteel ontbreekt er echter nog bepaalde informatie over de leeftijd en verhalen rond de beoogde 
bomen. Het verzamelen en verwerken van deze informatie is lopende. 
Daarnaast wil ook de toeristische dienst van de stad een invalshoek geven aan het project. 
De afspraak wordt gemaakt dat Filip en René gaan samenzitten om in eerste instantie de route uit te 
werken. 
 
4. Milieuprijs 2022-2023 
 
Deze zal niet meer plaatsvinden in 2022. 
Voor de toekomst wordt gedacht aan een tweejaarlijkse uitreiking en eventueel in samenwerking met 
de oproep tot “duurzame helden”. 
Voor wat duurzaamheid kan betekenen wordt er ook verwezen naar de verschillende websites over de 
17 duurzame ontwikkelingsdoelstellingen (SDG’s): https://www.sdgs.be/nl/sdgs 
 
5. Dode bomen tpv de Kattenberg/Wilderpark 
 
Er wordt in het algemeen vastgesteld dat niet enkel tpv Katteberg/Wilderpark er bomen zijn die de 
nieuwe aanplant van dit jaar niet overleefd hebben door droogtestress maar over gans het 
grondgebied van de gemeente. Deze bomen zullen dan ook worden vervangen. 
Concrete informatie over de locatie van eventueel te vervangen bomen kan op elk moment aan het 
bestuur bezorgd worden. 

https://www.wvi.be/nieuws/de-lichtvisie-voor-het-west-vlaamse-platteland
https://www.wvi.be/nieuws/de-lichtvisie-voor-het-west-vlaamse-platteland
https://www.sdgs.be/nl/sdgs
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6. Mededelingen milieuambtenaar / schepen 
 
De schepen is verontschuldigd voor de vergadering maar heeft voorafgaand via mail een aantal 
mededelingen bezorgd die hierna weergegeven worden: 
 

• In het dossier ‘ontharding’ staat  er een concrete realisatie voor de deur: de grijze klinkermassa 
op de hoek van de Groenstraat-Sinckestraat zal vergroend worden, collegebesluit en illustratie 
voeg ik toe als bijlagen. 
 

• De gemeente zoekt naar allerlei middelen om enerzijds de eigen energiefactuur beheersbaar te 
houden en anderzijds te investeren in duurzame energie. Het eerste punt werd op de vorige 
gemeenteraad toegelicht door schepen Cleuren en mezelf. Details moeten nog beleidsmatig 
afgetoetst worden maar de voorliggende voorstellen zijn bijv.: 
o de ‘oude straatlampen’ vroeger op nachtregime zetten, ipv 24-5u, bv. vanaf 22u. (wil zeggen 

om en om laten branden). Radicaler kan natuurlijk ook gekozen worden voor volledig 
dimmen, maar dat, vrees ik, zal door de bevolking niet gewaardeerd worden. Fluvius werkt 
op dit moment zelf een voorstel uit. We kijken ernaar uit. Opmerking: de verledding van de 
openbare verlichting wordt gefaseerd uitgevoerd. Tegen 2030 zal die operatie voltooid zijn. 

o Avondvergaderingen zoveel mogelijk verplaatsen naar overdag of aansluitend op werkuren, 
dan moet de verwarming niet de hele avond draaien. 

o Kamertemperatuur: 19° wordt de norm. 
o Een klimaatambassadeur per dienst: attent maken op nutteloze licht- en warmteverspilling. 
o Een grote slokop aan energie is het zwembad: wat moeten we hiermee? Sluiten tijdens de 

koudste wintermaanden? Watertemperatuur een halve graad lager zetten? …. 
o Meer inzetten op gebruik fiets, openbaar vervoer, deelauto’s, fietsleasing voor personeel. 
o Maar ook acties ter sensibilisering van de bevolking: autoluwe zondag op 18 september, 

uitdeling gadgets voor degenen die met de fiets naar de Kunst op de Markt komen, …. 
o Inzetten op duurzame energie: plaatsen zonnepanelen zitten in meerjarenplan. 
o Ook burgers helpen en begeleiden: meer isolatie, minder verspilling, … of hoe een crisis ook 

opportuniteiten biedt. 
 

• Advies Milieuraad over wandelpad Katteberg + negatief advies van ANB + heraanleg parking en 
wandelpaden voetbalsite: we hebben de voorliggende plannen van dat wandelpad naar de 
prullenmand verwezen. De stad heeft nu beslist om de reeds aangeduide aannemer de 
bestaande paden te laten verbeteren, ook ze beter aan te duiden voor de bezoeker. 

 

• Advies over kappen van boom in Kleine Spouwen, schoolparking: werd overruled om geen 
parkeerplaatsen te laten verloren gaan, ter verhoging van comfort en zeker ook de veiligheid van 
ouders en kinderen. Het was de bekroning van een dossier dat al bijzonder lang aansleepte en 
ook getekend was door foutjes op verschillende niveaus. Ter informatie: Natuurpunt Sparo heeft 
beroep aangetekend. Dat brengt de boom niet terug. Ze vragen ter compensatie de aanplanting 
van een serieuze lindeboom. Het college belooft drie bomen in de plaats te zetten, wordt 
vervolgd. 

 

• Na bodemoriënterende onderzoeken van voormalige stortplaatsen stelt OVAM drie 
bodembeschrijvende onderzoeken voor op de voormalige stortplaatsen Grote Spouwen, 
Hoelbeek en het oud-containerpark Bilzen. In geen enkel dossier worden er op dit moment 
bepaalde veiligheids- of voorzorgsmaatregelen opgelegd. Wordt ook vervolgd. 

 

• Het programma van de Week van de Duurzame Gemeente zal Sabine met veel plezier 
voorstellen. Daarmee heeft onze nieuwe klimaatexperte meteen haar doop gehad. 

 
Zondag 18 september: autoloze zondag, Bilzen fietsstad, kunst op de markt, opendeur politie en 
brandweer, bloemenzaadbakje voor de fietsers. Dit alles in het kader van de week van de 
mobiliteit met een persmoment om13h00 achter de kerk. 
Week van de duurzame gemeente: acties worden aangekondigd via mail + extra reclame via 
Facebook (dagelijks). 

 

• De aanleg van 10 volkstuintjes op een van de pleinen in de wijk Schoonbeek stoot op verzet van 
enkele buurtbewoners. Jammer. Overleg met betrokken instanties volgt. 
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Na de toelichting over de week van de duurzame gemeente door Sabine Hubrechts (zie hoger) volgen 
nog enkele korte mededelingen van de milieuambtenaar: 

• Klimaattafels op 30 november : voorafgaand wordt nog overleg gehouden met het dagelijks 
bestuur over de structuur en de inhoud.  

• Mitraco: vervuiling met vaten zuur vastgesteld; wordt opgeruimd door Scheepvaart.  

• Klimaattuincoach: reeds 20 gebruikers sinds de opstart.  

• Geveltuintjes: Ridderstraat reeds voorbereid.  

• Zondag 25/09 om 14h00: voorstelling en inwandeling vijverproject cascades Hoeffaert. Iedereen 
is welkom. 

• Tips internet: www.groenblauwpeil.be - maak uw perceel klimaatbestendig / “word jij 
natuurbuur?”: in opbouw voor Bilzen. 

 
7. Varia / Rondvraag 
 
Algemeen: deze rubriek heeft niet als doel om vastgestelde milieu-inbreuken zoals sluikstorten of natuurvandalisme 
op te geven. Dergelijke inbreuken kunnen altijd rechtstreekst gemeld worden aan de milieudienst via 
milieu@bilzen.be.  

 

• Tony: Hoeselt geeft subsidie voor particulieren bij plantenverkoop, Bilzen niet. Reactie van Filip: 
Bilzen doet al veel op ander manieren. 

• René: Japanse duizendknoop gemaaid langs fietsstrade ter hoogte Zandberg. Tony adviseert 
veelvuldig maaien en afvoeren tot uitputting. 

• Roland: wat met geplande fuif op oud containerpark? Antwoord Filip: aanvankelijk geweigerd 
tijdens broedseizoen, nu toch vergund. Toekomstige plannen met deze locatie: liefst de natuur zijn 
werk laten doen. 

 
De volgende vergadering zal plaatsvinden op pro memorie, nog te bepalen. 
De juiste locatie en/of vorm zal worden aangegeven op de uitnodiging. 
 
 
Opgemaakt te Bilzen op 25 september 2022, 
 
Daniël Balcer, 
Secretaris 
 
Nagelezen en goedgekeurd, 
Luc Crommen, dienstdoend voorzitter. 
 
 
Overgemaakte documenten 

 
Volgende documenten werden samen met de uitnodiging bezorgd : 

• / 
Volgende documenten worden met het verslag bezorgd :  

• PPP lichtplan Sparo 
 
 
  

http://www.groenblauwpeil.be/
mailto:milieu@bilzen.be


 

 pag. 5 

Afsprakentabel 
 

Nr. Actie 
Besproken in 
vergadering 

Wie Af te handelen tegen 

96 Alebi pagina op website stad 
Bilzen 
 

2019-02-27 
2020-10-05 

Milieudienst 
Na installatie nieuwe raad 

Dringende update 
[03] lopende zaak 

114 Registratie klimaatbomen in 
webtool 
 

2019-12-04 Milieudienst 
Vanaf 2020 

[03] lopende zaak 

     

     

          
 
Overzicht van stukken, waaronder adviezen, afgeleverd aan het college van 
burgemeester en schepenen 
 

Nr. Inhoud 
Vergadering 
behandeling 

Vergadering 
terugkoppeling 

Gegeven gevolg 

2021-01 Platanen Meerbeeklaan 
 

12/10/’21 16/6/2022 Advies wordt gevolgd 

2022-02 Voetpad Katteberg 16/6/2022 15/9/2022 Advies wordt gevolgd 

2022-03 Schrijven mbt lindeboom thv LS 
Kleine Spouwen 

16/6/2022 15/9/2022 Boom was reeds gekapt 

     

 
 
 

  


